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Ciepły i słoneczny wrzesień wydłużył tegoroczny sezon. Miło było patrzeć na park pełen nie
tylko weekendowych spacerowiczów. Za niecałe trzy miesiące ruszy sezon zimowy, podobno
wznowi działalność wyciąg na Maciejowej, widać też prace na stoku Polczakówka. Zimową
stolicą Polski Rabka nigdy nie będzie, ale zimowa oferta Uzdrowiska jest równie ważna jak
letnia. Nim jednak zjadą pierwsi narciarze, naszych samorządowców czeka praca m.in. nad
przyszłorocznym budżetem. Korzystając z zaproszenia Klubu „Nasze Miasto” do kontaktów, 
zamieszczonego na stronie internetowej Klubu, przesłaliśmy pytanie o propozycje do budżetu
na rok 2016. Odpowiedzi nie otrzymaliśmy, ale pewnie Radni Klubu konsekwentnie realizują
swoją strategię, zadeklarowaną w kampanii do wyborów samorządowych: nie mamy planu na
dalszą przyszłość,  realizujemy bieżące potrzeby mieszkańców. Widać to także w ich
zaangażowaniu w realizację różnych, niewielkich, ale ważnych prac na terenie miasta. 
Budżet to jednak podstawa funkcjonowania miasta, więc sporą część tego spaceru poświęciłem
niektórym problemom, które sygnalizowali kuracjusze i mieszkańcy. Ale nie tylko o budżecie
rozmawiałem z Panią Burmistrz.
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